
RDŻ/01/05/2022              Gliwice, dnia 10.05.2022 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 10 maja 2022 r., godz. 18.30

Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  Kajetan  Gornig  otworzył  posiedzenie  Rady  Dzielnicy  Żerniki,  powitał
zebranych członków Rady Dzielnicy, stwierdził prawomocność obrad (obecnych było 9 członków Rady Dzielnicy)
i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia

2. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działań od ostatniego posiedzenia Rady.

3. Informacja o dniu sportu.

4. Sprawy różne, wolne wnioski.

5. Zamknięcie zebrania.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1)  Otwarcie posiedzenia 
Przewodniczący otworzył zebranie.

Ad 2) Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działań od ostatniego posiedzenia Rady.

➢ do Rady Dzielnicy wpłynęła informacja, że Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska w Katowicach 
poinformował Urząd Miejski w Gliwicach o terminie wykonania badania hałasu z terenu autostrady A1 
na wysokości osiedla Żerniki.  Badanie to będzie przeprowadzone do w terminie do 30.10.2022 r.,

➢ przedstawione zostały zaplanowane na poprzednim zebraniu wydatki na rok bieżący. 

Ad 3) Informacje o dniu sportu. 

➢ Dzień sportu odbędzie się przy Szkole Podstawowej nr 3 w Gliwicach. Drużyny sportowe mają liczyć po 
pięciu zawodników oraz dodatkowo trzy osoby rezerwowych. O godzinie 11:00 odbędą się rozgrywki 
dzieci a od godz. 13:00 zaplanowano turniej drużyn dorosłych. Zgłoszono 11 drużyn z dzielnic miasta 
Gliwice. Dla uczestników zaplanowano darmowy posiłek. Dla najmłodszych dostępne będą różne 
atrakcje. Do Rad Dzielnic Gliwice zostaną przekazane plakaty informacyjne o w/w wydarzeniu. 
Członkowie Rady Dzielnicy Żerniki zaplanowali zakup koszulek dla zawodników naszej dzielnicy.

Ad 4) Sprawy różne, wolne wnioski.

➢ Od mieszkanki dzielnicy Żerniki wpłynął mail z zapytaniem, czy można odtworzyć mostek na ul. Sołtysa. 
Członkowie Rady Dzielnicy pozytywnie opiniują w/w pomysł, który mógłby być zrealizowany 
np. w ramach Budżetu Obywatelskiego,

➢ mieszkańcy naszej dzielnicy zgłosili, że przy końcu ul. Sylwestrowej została założona furtka przy przejściu 
do lasu. Furtka jest zamknięta na klucz, co uniemożliwia przejście mieszkańcom do lasu. Furtka powinna 
być zlikwidowana z uwagi na to, że las jest publiczny. Rada Dzielnicy wystąpi z pismem do Prezydenta 
Miasta w celu usunięcia furtki,

➢ do Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 13 zgłosił się pracownik UM z wnioskiem o organizację dla seniorów 
zajęć sportowych w sali gimnastycznej szkoły od stycznia 2023 r. Pani Mariola Bucher- Dyrektor SP13 
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zwróciła się do Pana Tadeusza Lubańskiego z prośbą o połączenie w/w zajęć z zajęciami sportowymi, 
których Pan Lubański jest organizatorem i które aktualnie odbywają się w sali gimnastycznej przy SP13,

➢ Pani Renata Koszorz prosi o kontakt z ZDM w celu uzupełnienia wypełnienia (kamyczków) przy włazach  
kanałowych na ul. Stepowej.

Ad 5) Zamknięcie zebrania.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy.

Ustalono kolejny termin posiedzenia Rady Dzielnicy na dzień 14.06.2022 r.

      Protokołowała: Przewodniczący Rady Dzielnicy:

     Małgorzata Toll

      …...................      ….......................................

            (podpis)       (podpis)
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